
Referat af bestyrelsesmøde 24.06. 2008 kl. 19.30 i nr. 86 
Afbud fra Dennis og Peter 

 

Ad 1 Godkendelse af referat fra 20.05.08 

 Referat godkendt 

  

Ad 2 Økonomi og regnskab 

Indbetalinger til Stofa er slut nu efter 1. kvartal i år 

Antenneforsikring: den nuværende betales 1 år mere, mens 

vi indhenter tilbud, der indbefatter kabelbrud m.m.  

Vi skal have flere forsikringsselskaber til at besigtige området og afgive tilbud. 

(Morten) Kontakte Kildedalen 

  

Ad 3 Gennemgang af tilbud fra gartnere ang. fliseopretning. 

 Der er indhentet 4 tilbud, lyder fra 42.000 – 116.000 kr. for sti ved nr. 110-112-114. 

 Tilbud gennemgås, og vi bliver enige om, at tilbud på 62.000 kr. ser mest lovende ud, 

 da firmaet både har anlægsgartner og kloakmester, er med nye fliser og indbefatter 

 brønden. 

 Vi bliver enige om, at fliser, der er nyetablerede for ejers regning, helt ind til huset, 

 lægges om samtidigt. 

 Når firmaet er godkendt, skal arbejdet startes op snarest. 

 Hvis vi bliver enige med pågældende firma, vil vi bede om tilbud på omlægning af sti 

 ved nr. 98 og kun ved nr. 98 (trærødder) + nedfræsning af de 2 birketræer, vi selv vil 

 fælde der. 

 Forslag om at lægge 500 kr./hus oveni til vejfonden næste år (GF) 

 Michael nævner, at der er en ny formand (kvinde) i Kildedalens grundejerforening. 

 De har anskaffet en bog : Anlægsgartnere – som er nyttig 

  

 

Ad 4 Området, træer, stubbe o.l. 

 2 træer på fællesarealet ved nr. 114 beskæres, er uregelmæssige (Dennis, Peter, 

 Michael). 

 4 birketræer ved nr. 92 og 98 fældes og beboerne informeres. 

 De 4 stubbe fræses, skal med i tilbud ved stiopretning. 

 Arealudvalget har fældet 2 udgåede syrener på brandvejen 

 

Ad 5 Evt.: 

- TDC har endnu ikke krævet penge for mellem - og stor pakke. Det står i 

kontrakten, at det er en individuel aftale mellem TDC og hver husejer. 

- Vi skal tjekke og nærlæse kontrakten og kontakte TDC. Hvornår gælder det fra? 

Hvornår hæfter man for stor pakke? 

- Der er noget bekymring i bestyrelsen over den manglende 

tilbagemelding/kontraktskrivelse fra YouSee for hver husejer, og om der kommer 

en stor ekstraregning 

 

- Kontakte Landbohøjskolen om areal ( Anni) 

 



- Nye bænke i stedet for de afbrændte? 1-2 nye sæt købes med galvaniseret stel + 

brædder. Dennis vil undersøge priser. 

 

 

- Arbejdsweekend 2 gange årligt? Det er bedst med faste tidspunkter, evt. 1. 

weekend  (eller bare søndag) i september og april. Hvis ikke det er muligt, måske 

frivillige – spejdere/pensionister e.l., der betales 

 

- Kan man betale sig fra arbejdet, hvis man ikke møder op? GF-beslutning. 

 

- Michael: Gelænder til trappe ved nr. 2 og 4 skal kun gå til nr. 6 og ikke helt hen 

til hækken ved Kikhusvænget. Det skulle være aftalt sådan 

 

- Stolpe ved Hørbyvænget er repareret ( af kommunen?) 

 

Mødet afsluttet 22.15                                            Næste møde 19.08. kl. 19.30 i nr. 58 

                 Referent: Anni  Risbo Jessen, 7.07.08 


